

南京 - 小江南

6天5晚 南京 / 上海 / 无锡 / 苏州斜塘古镇

风味：南京盐水鸭，淮扬风味，苏州酥蹄风味，《舌尖上的中国》之枫镇大肉面，上海小笼包风味，沪上风味，无锡太湖排骨风味，无锡乾隆宴，无锡欢乐牧场海鲜自助大餐 **全程当地4*酒店**



第一天 吉隆坡 / 南京 (无餐)
集合于吉隆坡机场，乘搭客机飞往南京。抵达后，由当地导游及司机接待然后入住酒店。

第二天 南京 / 苏州 (早/午/晚餐)
早餐后，**南京大报恩遗址公园**是保护性展示了大报恩寺遗址中的千年地宫和珍贵画廊。或**长江大桥**——这是南京的标志性建筑、江苏的文化符号、共和国的辉煌，也是中国著名景点，被列为新金陵四十八景。参观玉器商场。午饭后，前往**金鸡湖公园**是中国最大的城市湖泊公园。外观比巴黎凯旋门高十几倍的**东方之门**。外观奥运会鸟巢的同胞兄弟-**苏州鸟巢**，是苏州规模最大的综合性文化场馆。

第三天 苏州/斜塘古镇/上海 (早/午/晚餐)
早餐后，**苏州耦园 (含游船)**这里是夫妇俩娃娃偶天成恩爱百年公园。参观丝绸商场。**斜塘古镇**具有千年的历史文化底蕴，街道南北两片的车坊、均是明清时期江南地区具有典型意义的水乡古镇和水上驿站。过后前往，上海奢华建筑的长廊**外滩**，这是中国

的金融及贸易中心也被称为东方华尔街。

第四天 上海 (早/午/晚餐)
早餐后，前往**上海城隍庙**，让您仿佛回到100年前上海的繁华集市。参观**中华养生馆**。**上海环球金融中心100层**是中国大陆地区的最高建筑同时也是中国国家5A级旅游景点。外观**EXPO中国馆**是中国2010年上海世界博览会中代表中国的主题展馆。参观**珍宝馆**。

第五天 上海/无锡 (早/午/晚餐)
早餐后，参观拍摄《三国演义》电视剧景点**无锡三国城 (含游船)**坐落在葱茏苍翠的**军嶂山麓**、风景秀丽的**太湖之滨**。参观**珍珠馆**。前往**无锡游览湖光山色十分迷人的蠡湖公园**，是环五里湖风光一部分，湖光山色十分迷人。

第六天 无锡/南京/吉隆坡 (早/午/晚餐)
早餐后返回南京。午餐后，于指定时间送往上海机场返吉隆坡，带着美好回忆结束愉快的旅程。

团费不含自费项目(报名前必需同意参加)- 人民币 500/人

南京聚宝门：中华门城堡、乘秦淮游船赏石城风光、南京夫子庙秦淮河商业区、夜游无锡清名桥景区、中山陵和三国城的景区电瓶车、夜游苏州观前街

推荐自费项目(客人可自由选择)- 人民币 280/人

上海黄浦江游船、魅力东方杂技秀

我们的全包：

来回机场税，燃油费及杂费，中国签证，全程导游 / 司机小费，机场来回接送 (只限芙蓉区与各分行上车)，全程酒店住宿，用餐，景点门票
不含：旅游保险

*上述行程仅供参考，正确行程乃依照当地接待社按当时实际状况重新调整为主，此行程适合于航班(进出上海/杭州/南京)。
本团将安排客人进入当地旅行社指定精品店，如不进店团费另外商议。请向本公司职员询问详

Seremban HQ :

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000, Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch :

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana, 43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch :

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2, Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch :

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi, 41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989

Glamour Nanjing • Jiangnan

6D5N Nanjing / Shanghai / Wuxi / Suzhou XieTang Town

Flavor meals: Nanjing Salt Water Duck, Huaiyang Flavor, Suzhou Crisp Hoof Flavor, 'A Bite of China' Fengzhen Big Meat Noodles, Shanghai Dumplings Flavor, Lushang Flavor, Wuxi Taihu Lake Ribs Flavor, Wuxi Seafood Buffet

Local 4*Hotel



Day 1 Kuala Lumpur/Nanjing (No meal)
Assemble at Kuala Lumpur Airport for the flight to Nanjing. Upon arrival, meet our local representative. Check in Hotel.

Day 2 Nanjing/Suzhou (B/L/D)
After breakfast, the **Nanjing Porcelain Heritage Park** is a protective display of the Great Kings Temple site in the Millennium Palace and precious galleries. Or visit **Nanjing Yangtze River Bridge** - Which was constructed between 1960 and 1968, is the third bridge built to span the Yangtze River after the Wuhan Yangtze River Bridge and the Baishatuo Yangtze River Bridge in Chongqing City. As the longest bridge with the dual functions of highway and railway listed in the Guinness Book of World Records, it is the first bridge in China solely designed and constructed by Chinese. Visit the Jade mall. After lunch, visit **Jinji Lake Park** is China's largest city lake park. The appearance of the Arc de Triomphe than the Paris ten times the door of the **East Gate**. Appearance of the Olympic Bird's Nest brothers - **Suzhou Bird's Nest**, Suzhou is the largest comprehensive cultural venues.

Day 3 Suzhou/XieTang Town/Shanghai (B/L/D)
After breakfast, have a boat ride at **Lotus Garden (include cruise ship)**, one of the famous classical garden in Suzhou before proceed to visit **Silk Mall. XieTang Ancient Town** with thousands of years of historical and cultural heritage.

To the Shanghai luxury building of the promenade of **The Bund**. is China's financial and trade center also known as the Oriental Wall Street.

Day 4 Shanghai (B/L/D)
After breakfast, go to **City God Temple of Shanghai**, it's as return back to 100 years ago Shanghai's bustling market. Visit the Chinese Health Museum. Transfer to **Shanghai World Financial Center** is the tallest building in mainland China is a also China's National 5A-class tourist attractions. Appearance the **EXPO China Pavilion** is the theme pavilion on behalf of China at the 2010 Shanghai World Exposition. Visit the Treasures Mall.

Day 5 Shanghai/Wuxi (B/L/D)
After breakfast, visit the "Romance of The Three Kingdoms" drama attractions **Wuxi Three Kingdom City (including cruise ship)** is located in the verdant green mountain peaks, the scenic coast of Taihu Lake. Visit the Pearl Mall. We will transit to Wuxi and upon arrival, we will visit **Wuxi Tour Lihu Lake Park** is a part of Lake Wuli Lake scenery, lakes and mountains are very charming.

Day 6 Wuxi/Nanjing/Kuala Lumpur (B/L/D)
After breakfast, return to Nanjing. After lunch, transfer to Airport back to Kuala Lumpur, with a good memory to end a pleasant journey.

Tour Fare Exclude Compulsory Tour (Must Agree Before Register)

Nanjing JuBao Door: China Gate Castle, Qinhuai Boat Tour Stone City Scenery, Nanjing Confucius Temple Qinhuai River Business District, Night Tour Wuxi Qingming Bridge Area, Sun Yat-sen and The Three Kingdom of the Scenic Area buggy car, Night View of Suzhou Guanqian Street= RMB 500/person

Optional Tour : RMB 280/Person

Shanghai Huangpu River Cruise, Charm Oriental Acrobatics Show

Package Include:

Airport tax, Fuel Tax , Guide & Driver Tipping, Airport Transfer (Seremban area & Branch office), Hotel, Meals, Entrance Fee, China Visa

Tour Exclude: Travel Insurance

*Designated souvenir shops are arranged.*Please inquire for a new tour fare if you do not wish to visit.*

*The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice,

This itinerary suitable for flight (in/out Hangzhou/ Shanghai / Nanjing)*

Seremban HQ :

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000, Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch :

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana, 43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch :

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2, Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch :

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi, 41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989